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Safety Precautions
Thank you for choosing our products. For your consumer rights and interests, please carefully read the

warranty card and keep it properly. Items related to the product warranty are specified as follows:

1. This product is only applicable for household use only, which is prohibited for outdoor and

commercial use.

2. Do not immerse the power cord and the whole product in the water or other liquid, so as to prevent

electric shock from damaging the product.

3. If the product or other components are found to be damaged, please stop using.

4. This product is not for children under 8 years of age as toys, please follow the instructions carefully.

5. Adults should guide children not to play with this product.

6. Do not use the device under the environment of high temperature, high humidity, excessive dust,

corrosive, flammable and combustible gas (such as kitchen ).

7.Do not use this product around heating equipment (such as oven, fan heater or other heating devices)

or under direct sunshine.

8.Do not use the device while the temperature varies seriously before or when the product is on.

9.While working, the device should be placed on steady and dry horizontal surface without any incline.

10. Continuous spray automatic off when no operate in 8 hours, and the intermittent spray automatic

off when no operate in 16 hours, The product will stop spraying automatically. If you need to continue

using, please observe the water volume in the water tank first, and then press the function key again to

start.

11. Thank you for your use of the product of our company ,it is recommended to soak the whole cotton

rod into the water and then install it into the machine, pay attention to the bottom of the spring do not

lose, so as not to affect the use.

12. Please add water before using this product, under the condition of lack of water, it is prohibited to

use the function of adding dampness, otherwise, it will lead to the damage of the film, damaged

product, can not be used normally.

13.Water injection and cleaning need to be done, when cleaning up the products, please do not wash

them directly with water, avoid the possibility of short circuit of the product, it is recommended to wipe

with a soft cotton cloth.

14. When using the spray function of this product, please add ordinary water for use, such as pure

water or adding liquid such as aromatherapy and essential oil, which will result in the blocking of the

atomizing tablet.

15. The inner side of the water tank of this product is pasted with the highest water level, and the red

highest water level cannot be exceeded when water is add.

16. When the spray function of the product is used for the first time or not using for a long time, after

water adding, the cotton stick needs to fully absorb water, wait for 1-2 minutes for the cotton stick to
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fully absorb water, then the spray function can work, otherwise the atomizing sheet is easy to be

damaged.

17.The fan cover of this product is closed and has the function of automatic power-off.

18.In case of insufficient power, plug in the adaptor : 5V / 1.5A (this adaptor is not included ), and use

the attached USB charging cable for charging. The fan, the spray and the LED lighting functions can

be used.

19.When not in use spray mode for a long time, there may have few drops of water spray out through

the spray nozzle, it is a normal phenomenon and use normally.

20.The longer the battery is used or placed, the shorter the battery discharge time will be shortened.

Warning

● This product is not for children under 8 years of age as toys, please follow the instructions carefully.

● When charging the product, please use the provided USB cable to charge.

● Products are prohibited from being used in water or fire. If abnormal conditions occur, please stop

using immediately.

The structure of the product

Remarks: Product images are for reference only the actual product shall prevail.
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Product specification
Model: GHF2P

Working Voltage: DC5V/1.5A

Power: 8W

Battery capacity: 2000mA Li-battery

Tank maximum capacity: 350mL

Continuous spray Volume: 35 mL/ H

Continuous spray mode time: after full charged: about 8 hours

Intermittent spray mode time: after full charge: about 16 hours

Product size: 90W*157H*94D mm

Accessories
1.USB charging wire*1

2.A cotton stick*1

Guide to use
Note: Please fold the fan head to desired angle when start operation. Close down the fan head to switch

off all functions when not in use. Please add water before using this product. In case of water shortage,

it is forbidden to use the humidification function, otherwise the inner atomizing sheet will be burnt out,

the product will be damaged and cannot be used normally.

Remarks:Product images are for reference only,the actual product shall prevail.

Spray function:
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Click the spray key for the first time to turn on continuous spray made; click for the second time

to turn on intermittent spray mode (spray for 3 seconds, stop for 3 seconds; click for third times to turn

off spray mode).

Long press the spray key for the first time to turn on the LED luminous lighting gradual change:

long press for the second time to set the preference color; long press for the third time to turn off the

LED luminous lighting .

Fan function:

Click the fan key for the first time to low speed; click twice to switch to middle speed; click

third times to switch to high speed; click fourth times to turn off the fan.

USB charging speed: when charging the product, please use the adaptor : 5V / 1.5A (this adaptor is

not included ), and use the attached USB charging cable for charging.

Note :

When the spray function of the product is used for the first time or not using for a long time, after water

adding, the cotton stick needs to fully absorb water, wait for 1-2 minutes, then the spray function can

work, otherwise the atomizing sheet is easy to be damaged.

Continuous spray mode automatic off when no operate in 8 hours, and the intermittent spray mode

automatic off when no operate in 16 hours, The product will stop spraying automatically. If you need to

continue working for a certain time, please observe the water volume in the water tank window time to

time, and then press the function key again to start after water filling.

Steps Display

Full Charging usage time: about 3 hours with adaptor 5V/1.5A (not included) .

High speed: the use time of fan function is about 3 hours, the use time of fan function + spray function
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is about 2 hours, the use time of fan function + spray function + LED light is about 2 hours

Middle speed : fan function use time about 3.5 hours, fan function spray function use time about 2.5

hours, fan function spray function LED lamp use time about 2.5 hours

Low speed: fan function use time about 5 hours, fan function spray function use time about 3.5 hours,

fan function spray function LED lamp use time about 3.5 hours

Multiple Circuit Protection
In order to prevent the battery from being easily damaged and prolong the service life of the battery. It
is recommended to charge once every two months
Over-charge protection:When voltage reaches 4.2V, it will automatically stop charging and prevents
the damage caused by the over charging of the battery.
Over-discharge protection: when the battery is depleted. This product will automatically stop .
Over-voltage protection:When the external charging voltage is higher than 4.2V, it will automatically
stop charging.

The following conditions are not in the scope of free repair

service
1.Damage by man-made causes (such as drop, crash, misplacement in the corrosive environment etc.)

2.Damage by irresistible reasons (such as earthquake, fire, flood and some other natural disasters).

3.Damage caused by maintenance technician who are not assigned by us.

4.Damage caused by violation of operating requirements noted in user manual.

5.Out of warranty period.

6.Unable to provide product purchasing invoice or revise the invoice personally.
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安全注意事項

感謝您選擇我們的產品。為了您的消費者權益，請仔細閱讀保修卡並妥善保管。與產品保修

相關的專案如下所示：

1.本產品僅適用於家庭使用，禁止戶外和商業使用。

2.請不要將電源線及整個產品等浸入水裏或其他的液體裏面,防止損壞產品而觸電。

3.發現本產品或其他部件損壞時,請停止使用。

4.本產品非供 8 歲以下兒童做為玩具使用，請遵循說明謹慎使用。

5.成人應該指導小孩不可把玩此產品。

6.在高溫、高濕度、過高粉塵、腐蝕性、易燃、可燃氣體（如廚房）的環境下不要使用本產

品。

7.不要在加熱設備（如烤箱、風扇加熱器或其他加熱設備）周圍或陽光直射下使用本產品。

8.在產品開機前或開機前溫度變化很大時，不要使用該裝置。

9.在工作時，應將該產品放置在穩定而乾燥的水平表面上，不得有任何傾斜。

10.本產品噴霧功能設有定時斷電功能，無人操作情況下，當持續噴霧定時到 8 小時，間歇

噴霧定時到 16 小時，產品將自動停止噴霧，中途必要時請觀察水箱水量情況，無水時需加

水後再重按噴霧按鍵啟動。

11.感謝您使用我們公司的產品，使用前建議將整條棉棒泡一下水，再裝入機器，注意底部

彈簧不要丟失，以免影響使用。

12.本產品使用前請先加水，在缺水情況下禁止使用加濕功能，否則會導致霧化片燒壞，損

壞產品，無法正常使用。

13.注水和清潔時需關機，清潔產品時，請不要用水龍頭直接沖洗，避免產品短路可能，建

議使用軟棉布擦拭。

14.使用本產品噴霧功能時，請添加普通自來水使用，如使用純淨水或添加香薰、精油等液

體會導致霧化片堵住的情況。

15.本產品水箱內側面貼有最高水位線貼，注水時不可超過紅色最高水位線。

16.第一次使用或長期不使用產品的噴霧功能時，注水後，棉棒需要充分吸收水分，耐心等

待 1-2 分鐘，待棉棒充分吸水，噴霧功能才能工作，否則易損壞霧化片。

17.本產品的風扇蓋合上，有自動斷電功能。

18.無線使用電量不足的情況下，插上輸出電壓/電流為 5V/1.5A 以上充電插頭（不供應此配

件），並使用附送 USB 充電線進行充電，風扇功能、噴霧功能、LED 燈可以使用。

19.當沒有使用噴霧功能一段日子再開啟使用時，可能噴霧出口有幾點水珠會連帶噴霧擠出，

屬於正常現象，可繼續使用。

20.電池的使用時間與使用壽命，使用時間越長或放置的時間越久，電池放電時間會縮短。

警告

● 本產品非供 8 歲以下兒童做為玩具使用，請遵循說明謹慎使用。

● 給產品充電時，請使用輸出電壓/電流為 5V/1.5A 以上充電插頭（不供應此配件）進行充

電，並使用附送 USB 充電線。

● 產品禁止投入水中或火中使用，如發生漏電等異常情況，請立即停止使用，以免發生危

險。

● 請勿自行拆卸，更改修理本產品。
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產品結構圖

備註：產品圖片僅供參考，具體以實物為準。

產品規格

型 號: GHF2P
工作電壓: DC5V/1.5A
使用功率: 8W
電池容量: 2000mA 鋰電池

水箱容量: 最高水位 350mL
持續噴霧噴霧量: 35mL/H
充滿電後持續噴霧模式時間:大約 8 小時

充滿電後間歇噴霧模式時間:大約 16 小時

產品尺寸：90 闊*157 高*94 深 毫米

產品配件

1.送充電線一條

2.送棉棒一條

使用指南

注：本產品使用前請先加水，在缺水情況下禁止使用加濕功能，否則會導致霧化片燒壞，損

壞產品，無法正常使用。

使用前，必須把風扇頭摺起至合適角度才開啟操作，若不使用時，必須把風扇頭合上停止所

有操作。
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噴霧按鍵：

首次短按一下噴霧按鍵 ，開啟持續式噴霧；短按噴霧鍵第二次開啟間歇式噴霧 (噴 3
秒停 3 秒：按第三次開關鍵關閉噴霧模式。

首次長按噴霧開關鍵 ，開啟七彩夜燈漸變：第二次長按選定喜歡的顏色：第三次長按

關閉鍵幻彩燈模式。

備註：產品圖片僅供參考，具體以實物為準。

風扇按鍵 ：首次短按按鍵為一檔；第二次短按切換為中檔；第三次短按切換為高檔；

第四次短按關閉風扇功能。

USB 充電：給產品充電時，請使用輸出電壓/電流為 5V/1.5A 以上充電插頭（不供應此配件）

進行充電，並使用附送 USB 充電線。

注意：

無人操作情況下，當持續噴霧連作至到 8 小時，間歇噴霧連作至到 16 小時，產品將自動停

止噴霧操作，中途必需時請觀察水箱水量情況，無水時需加水後再重按噴霧按鍵啟動。

第一次使用或長期不使用產品的噴霧功能時，注水後，棉棒需要充分吸收水分，耐心等待

1-2 分鐘，待棉棒充分吸水，噴霧功能才能工作，否則易損壞霧化片。
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步骤展示

滿電使用時間：充滿電需約 3 小時（用輸出電壓電流 5V/1.5A 以上充電插頭）。

高檔：風扇功能使用時間約 3 小時，風扇功能+噴霧功能使用時間約 2 小時，風扇功能+噴霧

功能+LED 燈使用時間約 2 小時

中檔：風扇功能使用時間約 3.5 小時，風扇功能+噴霧功能使用時間約 2.5 小時，風扇功能+
噴霧功能+LED 燈使用時間約 2.5 小時

低檔：風扇功能使用時間約 5 小時，風扇功能+噴霧功能使用時間約 3.5 小時，風扇功能+噴
霧功能+LED 燈使用時間約 3.5 小時

多重電路保護

為防止電池容易損壞，增加電池使用壽命，建議二個月充電一次

過壓保護：當外部充電電壓高於 4.2V，會停止充電。

過放保護：當電池耗盡時，風扇功能、噴霧功能、LED 燈會自動斷電，以保護設備。

過充保護：充電時當電池電壓達到 4.2V 時， 停止充電，防止電池過充而損壞。

下列情形不在免費報修範圍之內

1.由於人為原因（如跌落、碰撞、放置於易腐蝕環境等）造成的損壞；

2.不可抗拒原因（如地震、火災、水災及其它自然災害）造成的損壞；

3.非公司指定的專業維修人員擅自自行拆修本機造成的損壞

4.違反本機使用說明書所規定的使用要求而造成的損壞；

5.超出保修期；

6.無法提供產品購買發票或私自塗改發票。




